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To: Info
Cc:
Subject: graag inboeken voor raad en college: Kustbeleid en jaarrond strandtenten
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Van: aadvanuffelen [mailto:aadvanuffelen@gmail.com] 
Verzonden: woensdag 4 september 2019 13:49
Aan: Zwinkels, CCM (Karin); Snijders, LK (leen)
CC: Griffie
Onderwerp: Kustbeleid en jaarrond strandtenten
 
Beste wethouder Zwinkels en wethouder Snijders
 
CC griffie
 
Tot onze verrassing kwam het AD vandaag met het bericht over een tweede jaarrond strandtent bij Molenslag.
Zoals u weet liggen er van de natuurorganisaties bij u al een aantal vragen voor Molenslag, zeker in verband met PAS.
Ook over de kust in het algemeen liggen er nog vragen bij u.
Antwoorden hebben wij helaas nog niet ontvangen.
 
Intussen lijkt alles zonder enig overleg met belanghebbenden en omwonenden door te gaan. Het AD schrijft dat u met ambtenaren bezig bent een
nieuwe kustvisie (beleid) te schrijven.
Dat verbaasd ons daar er een breed gedragen kustvisie ligt die op zeer democratische wijze na breed overleg tot stand is gekomen.
Hoe kan het dat er nu wordt gewerkt aan nieuw beleid zonder dat belanghebbenden en natuurorganisaties daar bij betrokken worden.
 
Iedereen is toch gebaat bij een democratisch proces, en bij een breed gedragen en goed beleid, ook in de geest van het Kustpact?
Eigenlijk gebeurt er nu hetzelfde als onder voormalig VVD wethouder Ouwendijk, zonder overleg beleid maken voor de kust.
De geschiedenis lijkt zich te herhalen, dat is jammer en onnodig.
 
De genoemde punten door de ondernemer in het AD stuk kloppen ook niet, jaarrond levert veel meer uitstoot op, meer vervuiling en meer
verstoring. Wij leggen u dat graag uit in een gesprek.
Hoe verhoudt zich dit tot PAS en vergunningverlening?

Ook klopt het niet in het AD verhaal dat er maar 2 jaarrond kustbedrijven zijn, het zijn er al 3 waarvan 1 op de duinrand staat bij Vlugtenburg. Totaal
zijn er al 11 kusthorecabedrijven langs de Westlandse kust en niet 10.
Beachline beach staat sinds 2018 met de paraplubar in de winter ook op het strand, en wil ook jaarrond,
Nu wil Bondi Beach aan Molenslag ook een jaarrond gebouw op het strand hebben staan, die aanvraag is gedaan, dat is dus al 4, wie volgen?
Wij begrijpen dat er volgende week een vergadering is, worden wij daarvoor alsnog uitgenodigd om deel te nemen aan het overleg?
Welke stukken zijn daarvoor beschikbaar en kunnen wij die per omgaande ontvangen.
Ook uw nieuwe beleid kust willen wij graag ontvangen.
 
Omdat de kust alles met natuur te maken heeft is deze mail ook naar wethouder Snijders gestuurd.
 
Voor nader overleg zijn wij beschikbaar.
Wij zullen ook het AD de onjuistheden in haar artikel melden.
 
Namens Natuur-Westland en partners
Aad van Uffelen
06514463665
 
Samenwerkingsverband Pla�orm Natuur-Westland

Natuur-Westland zet zich in voor een natuurlijke gezonde leefomgeving met balans tussen economie en natuur. Wij streven naar bescherming van
flora en fauna, aandacht voor dieren en voorkomen van dierenleed. Ons doel is een lee�aar Westland waarin mensen partner zijn van de natuur en
op posi�eve wijze met haar samenleven. Voor uitvoering wordt nauw samengewerkt met de KNNV.

Partners van Natuur-Westland zijn:

· KNNV afdeling Delfland; de Koninklijke Nederlandse Natuurhistorische Vereniging afdeling Delfland staat voor een natuurlijke leefomgeving.
Ons doel is samenleven met de natuur. h�ps://www.knnv.nl/afdelingDelfland

· S�ch�ng Duinbehoud



· Groei&Bloei Westland

· AVN; Algemene vereniging voor Natuurbescherming voor 's-Gravenhage e.o.

· Werkgroep Lee�os Westland

· Werkgroep bescherm de Westlandse kust

· De s�ch�ng Vogels in het Westland

· Verder is er samenwerking met: Natuur- en Milieufedera�e ZH; Lobbygroep Kust ZH en Natuurmonumenten
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